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П Р О Т О К О Л 
№ 32 

 
от тридесет и второто заседание на Великотърновския общински съвет, проведено 

на 28.09.2017 г. от 9.00 часа в залата на община В. Търново. Присъстват 35 общински 
съветници. Отсъстват Александър Нанков и Стоян Витанов. 

 
 
 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Налице е необходимият кворум за 
провеждане на днешното заседание.  

Откривам тридесет и второто заседание на Великотърновския общински съвет. 
Проектът за дневен ред е от 24 точки. 

1. Разисквания по реда на чл. 88 от Правилника за организацията и дейността на 
Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за 
взаимодействието му с общинската администрация, Вх. № 1620-1/31.08.2017 г. 

2. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 1623/05.09.2017 г. 
3. Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 1627/12.09.2017 г. 
4. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 1630/13.09.2017 г. 
5. Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 

участие за първото шестмесечие на 2017 г., Вх. № 1614/23.08.2017 г. 
6. Сключване на договор за управление на „МЦРСМ I – Велико Търново“ ЕООД, 

Вх. № 1624/05.09.2017 г. 
7. Наредба за управление на общинските пътища на Община Велико Търново, Вх. 

№ 1622/01.09.2017 г. 
8. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.08.2017 г. на 

Община Велико Търново, Вх. № 1647/15.09.2017 г. 
9. Актуализирана бюджетна прогноза за периода 2018-2020 г. на постъпленията 

от местни приходи и на разходите за местни дейности, Вх. № 1648/15.09.2017 г. 
10. Подписване на Запис на заповед за осигуряване на безвъзмездна финансова 

помощ по проект „Привлекателна и съхранена автентична градска среда на 
град Велико Търново“, Вх. № 1632/14.09.2017 г. 

11. Кандидатстване на Община Велико Търново с проект по Програма за 
трансгранично сътрудничество INTERREG V-A Румъния – България 2014-
2020, Приоритетна ос 1 „Добре свързан регион“, Вх. № 1635/15.09.2017 г. 

12. Кандидатстване на Община Велико Търново с проект по Програма за 
трансгранично сътрудничество INTERREG V-A Румъния – България 2014-
2020, Приоритетна ос 2 „Зелен регион“, Вх. № 1634/15.09.2017 г. 

13. Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна финансова 
помощ за проект „Закриване и рекултивация на депо за твърди битови 
отпадъци, землище с. Шереметя, Вх. № 1638/15.09.2017 г. 

14. Актуализация на план – сметката за приходите и разходите по 
приватизационните фондове на Община Велико Търново през 2017 г., Вх.. № 
1654/20.09.2017 г. 
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15. Издаване на разрешително за ползване на воден обект – язовир „Вареника“, с. 
Ново село, Вх. № 1636/15.09.2017 г. 

16. Издаване на разрешително за ползване на воден обект – язовир „Мотела“, гр. 
Велико Търново, Вх. № 1642/15.09.2017 г. 

17. Възлагане на дейности на Регионален исторически музей – Велико Търново, 
Вх. № 1644/15.09.2017 г. 

18. Предоставяне на общинско жилище за нуждите на Център за спешна 
медицинска помощ – Велико Търново, Вх. № 1631/14.09.2017 г. 

19. Предоставяне на общинско жилище за нуждите на СНЦ „Ф.К.Етър ВТ“ , град 
Велико Търново, Вх. № 1637/15.09.2017 г. 

20. Проект за ПУП, с. Малки Чифлик, Вх. № 1645/15.09.2017 г. 
21. Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване 

разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико Търново, 
Вх. № 1639/15.09.2017г. 

22. Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване 
разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико Търново, 
Вх. № 1640/15.09.2017г. 

23. Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване 
разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Малки Чифлик, Вх. 
№ 1641/15.09.2017г. 

24. Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване 
разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико Търново, 
Вх. № 1643/15.09.2017г. 
 
Поради отсъствие на Кмета, предлагам точки 2, 3 и 4 – „Питания”, да отпаднат. 
Давам думата за изказвания по дневния ред.  
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване  дневния ред.  
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници.  
Дневният ред се приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 
ДНЕВЕН РЕД: 

 
1. Разисквания по реда на чл. 88 от Правилника за организацията и дейността на 

Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за 
взаимодействието му с общинската администрация, Вх. № 1620-1/31.08.2017 г. 

2. Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото шестмесечие на 2017 г., Вх. № 1614/23.08.2017 г. 

3. Сключване на договор за управление на „МЦРСМ I – Велико Търново“ ЕООД, 
Вх. № 1624/05.09.2017 г. 

4. Наредба за управление на общинските пътища на Община Велико Търново, Вх. 
№ 1622/01.09.2017 г. 
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5. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.08.2017 г. на 
Община Велико Търново, Вх. № 1647/15.09.2017 г. 

6. Актуализирана бюджетна прогноза за периода 2018-2020 г. на постъпленията 
от местни приходи и на разходите за местни дейности, Вх. № 1648/15.09.2017 г. 

7. Подписване на Запис на заповед за осигуряване на безвъзмездна финансова 
помощ по проект „Привлекателна и съхранена автентична градска среда на 
град Велико Търново“, Вх. № 1632/14.09.2017 г. 

8. Кандидатстване на Община Велико Търново с проект по Програма за 
трансгранично сътрудничество INTERREG V-A Румъния – България 2014-
2020, Приоритетна ос 1 „Добре свързан регион“, Вх. № 1635/15.09.2017 г. 

9. Кандидатстване на Община Велико Търново с проект по Програма за 
трансгранично сътрудничество INTERREG V-A Румъния – България 2014-
2020, Приоритетна ос 2 „Зелен регион“, Вх. № 1634/15.09.2017 г. 

10. Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна финансова 
помощ за проект „Закриване и рекултивация на депо за твърди битови 
отпадъци, землище с. Шереметя, Вх. № 1638/15.09.2017 г. 

11. Актуализация на план – сметката за приходите и разходите по 
приватизационните фондове на Община Велико Търново през 2017 г., Вх.. № 
1654/20.09.2017 г. 

12. Издаване на разрешително за ползване на воден обект – язовир „Вареника“, с. 
Ново село, Вх. № 1636/15.09.2017 г. 

13. Издаване на разрешително за ползване на воден обект – язовир „Мотела“, гр. 
Велико Търново, Вх. № 1642/15.09.2017 г. 

14. Възлагане на дейности на Регионален исторически музей – Велико Търново, 
Вх. № 1644/15.09.2017 г. 

15. Предоставяне на общинско жилище за нуждите на Център за спешна 
медицинска помощ – Велико Търново, Вх. № 1631/14.09.2017 г. 

16. Предоставяне на общинско жилище за нуждите на СНЦ „Ф.К.Етър ВТ“ , град 
Велико Търново, Вх. № 1637/15.09.2017 г. 

17. Проект за ПУП, с. Малки Чифлик, Вх. № 1645/15.09.2017 г. 
18. Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване 

разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико Търново, 
Вх. № 1639/15.09.2017г. 

19. Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване 
разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико Търново, 
Вх. № 1640/15.09.2017г. 

20. Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване 
разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Малки Чифлик, Вх. 
№ 1641/15.09.2017г. 

21. Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване 
разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико Търново, 
Вх. № 1643/15.09.2017г. 
 
По уважителни причини от заседанието отсъства г-н Стоян Витанов. 
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ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Разисквания по реда на чл. 88 от Правилника за 
организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите 
комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, Вх. № 1620-
1/31.08.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Разисквания по реда на чл. 88 от 
Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на 
неговите комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, вх. № 1620-1 от 
31.08.2017 г.  

Давам думата на г-н Петко Тюфекчиев - вносител. 
Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Преди да влезем по същество в точката от 

дневния ред, ще ми позволите от името на Групата най-напред да поздравим нашия колега 
г-н Желев: 

„Поздравителен адрес от Групата съветници от БСП.  
Уважаеми г-н Желев, честита първа рожба! От името на Групата съветници от 

БСП - Велико Търново, най-сърдечно Ви поздравяваме с това събитие и нека Вашето дете 
да расте здраво и щастливо! За Вас започва нов живот и сега трябва да възпитавате и да се 
грижите много за малкия великотърновец. Пожелаваме Ви да бъде интелигентно и добро 
дете! Нека обича и почита Вас – неговите родители, които винаги ще му давате своята 
любов и подкрепа! 

 Бъдете много здрави и щастливи!”. 
Също поздравяваме и нашия колега Гюнай Далоолу, тъй като има първороден 

внук! Да е жив и здрав и много щастлив! 
Сред нас е и кметът на с. Дичин, който днес е рожденик. И за него имаме един 

малък символичен подарък – едно червено портмоне, тъй като червеното е цвят на 
любовта, на парите и на страстта; но червеното е и на модерните. Да си жив и здрав!  

С пожелание по този начин община Велико Търново да обърне повече 
внимание на малките населени места! 

Днес е рожденик и нашият колега Стоян Витанов, но за съжаление, той няма 
как да присъства, тъй като се случи нещастен инцидент с неговата майка. 

По точка 1 от дневния ред – относно разискването, първо искам да благодаря 
на колегите Стефан Михайлов, Веселин Узунов, Николай Илчев, Мавроди Калейнски и 
Сунай Мунков, които ни подкрепиха нас – петимата общински съветници, това питане да 
прерасне в разискване. Откакто аз съм общински съветник, а вчера разговаряхме и с г-н 
Стоян Витанов, на практика такова питане в настоящия век на Общинския съвет не е 
прераствало в разискване.  

Защо събрахме тези подписи? Основното нещо – събрахме тези подписи, 
защото на миналото заседание ние отправихме питане (всички вие помните) от името на 
Групата относно Постановление на Министерския съвет със следните въпроси (чета само 
въпросите, за да акцентирам, тъй като искаме да проведем наистина една дискусия, за да 
стигнем до някакво решение): 

„1. Кой е решил вместо „изграждане на нов подход“, както е записано в ПМС 
№ 74, да се монтира статуя на лъв? С Ваше съгласие или нещо повече - по Ваше 
разпореждане, целевите средства се отклоняват за друг вид разходи? 
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2. Налични ли са целевите средства в размер на 15 000 лева по сметките на 
Общината или част от тях; или цялата сума е разходвана и конкретно за какво? 

3. В тази ситуация какви последващи административни действия ще 
предприемете като кмет на Община Велико Търново за изпълнение на Постановление на 
Министерския съвет № 74 от 13.04.2017 г., възложено Ви от министър-председателя на 
Република България? 

Очакваме Вашия устен отговор с писмен вариант на последния.” 
Само с няколко думи искам да ви кажа как се стигна до това нещо. В началото 

на месец юли граждани – и от Комитета „Левски”, и други, дойдоха и ни потърсиха. Ние 
от тях разбрахме, че ще има отделени такива средства. Попитахме и председателя на 
Общинския съвет, какво се случва и т.н. Мина честването на 17, в навечерието на 18 юли, 
нямаше нищо свършено. Съответно, подадохме информация, че ще зададем питане, за да 
разберем какво се случва, за да се раздвижат нещата. Направихме питането, получихме 
отговори, които нас не ни удовлетворяват. 

На 19 септември се проведе Комисия по култура. Присъстваха и граждани и аз 
исках да се включим, така както кметът отговори в отговора си: „Аз ще накарам г-н 
Карабаджаков да направи една презентация на Комисията по култура и ако някой от Вас 
иска, да присъства; може би в следващите две седмици – всички снимкови материали, 
които сме намерили, общественото обсъждане, което е правено тогава от Комитета 
„Левски”, и вече Комисията по култура да излезе със становище”. 

Благодаря на председателя на Общинския съвет, че се отзова в това заседание 
на комисията. Аз също присъствах там, дойдоха граждани, но за съжаление, за пореден 
път нямаше нито един представител на Общинската администрация. Извинявайте, колеги, 
нашите комисии се провеждат планово – половин година преди това, и не е логично в 
заседанията на комисиите да не присъства представител на вносителя – Общинската 
администрация, за да могат да бъдат зададени въпроси и да им бъде отговорено. Няма да 
казвам имена, те си знаят кои идват редовно на нашите комисии и работим прекрасно с 
тях и затова по време на заседанията към тях няма допълнителни въпроси и материалите 
са изчистени и подготвени. Но това показва и какво е нивото на Общинския съвет и 
доколко Общинската администрация уважава самия Общински съвет и доколко от 
Общинския съвет зависят решенията или просто става обратното, за съжаление.  

Не сме съгласни и с отговора на кмета, който казва, че „становището на 
Общинския комитет „Васил Левски” е, че фигурата е голяма, не се вписва в 
пространството; в композиционно отношение двата символа - лъвът и Левски, не 
кореспондират помежду си. Би могло да се обсъжда и друга интерпретация на лъва и т.н.” 
Същото е и становището на архитектите, което се получи при нас. Ще ви го прочета след 
малко, но най-важното е най-накрая - когато прочитаме протоколите, които се разминават 
с писмения отговор на кмета, е наистина това, което ни притеснява особено много: „Да, 
една от общините е Велико Търново, която е получила по Постановление 20 000 лв. за 
празника и за оформяне на пространството пред паметника на Васил Левски, в което 
смятам, че няма нищо лошо и благодаря на държавата за тези средства! Те ще стоят 
дотогава, докогато се реши какво ще има там”.  

Извинявайте колеги, до края на финансовата година остават три месеца. Това 
са целеви средства. И нека да напомня: Постановлението на МС, ако има възможност, 
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нека да бъде пуснато, нека всички да погледнат за какво става въпрос за четирите общини. 
За нашата община е изграждане на нов подход – 15 000 лв. Ние нямаме нищо друго какво 
да правим, освен нов подход. Ако имаме желание да поставяме фигури, статуи или друго, 
процедурата по ЗУТ (пише го и в становището на архитектите) първо е решение на 
Общинския съвет, след това е виза, след това е скица, след това е обществено обсъждане и 
едва тогава се търсят средства – било от общинския бюджет, било от дарения. В момента с 
тези средства нямаме право да правим нищо друго освен нов подход. Нали разбирате 
какво означава „подход” – да се стигне донякъде; и е уточнено докъде – до паметника на 
Левски. Остават три месеца и парите ще бъдат загубени. Това е годината на Левски, нали 
така? 

Затова, остават отворени въпросите, които задаваме отново към кмета. За 
съжаление, кметът днес отново го няма, но се надяваме да получим някакъв категоричен 
отговор от администрацията. Ако на миналото заседание кметът беше заявил: „Да, до края 
на годината ще бъде изпълнен подходът и ще бъде изпълнено Постановление № 74 на 
Министерския съвет, тъй като ПМС № 74 възлага на кметовете на четирите общини да 
изпълнят съответното постановление. Ако беше заявил: „Да, изпълняваме 
Постановлението и изграждаме нов подход. На този етап няма да има статуя на каквото и 
да било”, нямаше да има никакъв проблем. Но отново стоят на дневен ред въпросите: 
Налични ли са тези целеви средства в размер на 15 000 лева? Преведен ли е аванс за 
изработка на такава фигура? Какви действия по ПМС са предприети?  

Опитах се да събера всичко в няколко минути, за да мога да ви представя 
всички факти. И накрая, в проекта за решение ви предлагаме: 

„На основание чл. 21, т. 23 от ЗМСМА и във връзка с ПМС № 74 от 13.04.2017 
г. да се изгради нов подход към паметника на Васил Левски – гр. Велико Търново, до края 
на 2017 г.”. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, темата е много щекотлива. На 
заседание на Председателския съвет на Общинския съвет, съвместно с кмета на община 
Велико Търново, обсъждахме надълго и нашироко тази тема. Категоричното мнение на 
всички от Председателския съвет и на кмета е, че по никакъв начин не трябва да 
позволяваме Апостола на свободата да бъде въвлечен в политически разпри. Дали са 
политически, дали са обществени; да не влизаме в темата, дали е политика или не е. В тази 
връзка ние обсъждахме как да се излезе от ситуацията, за да не въвличаме тази икона на 
българската история в нашите злободневни пререкания и ще ви предложим едно решение 
от името на Венцислав Спирдонов, Росен Иванов, Калина Широкова, Мирослав Трифонов 
и Николай Илчев – общински съветници; това е Председателският съвет на 
Великотърновския общински съвет. 

Относно: Паметник на Васил Левски – град Велико Търново. 
Уважаеми съветници, във връзка с постъпило предложение с вх. № 1623-1 от 

31.08.2017 г. от общински съветници за провеждане на разисквания по реда на чл. 88 от 
Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на 
неговите комисии и за взаимодействието му с Общинската администрация ви предлагам 
да приемем следното решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 88, ал. 1 от Правилника за 
организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и 
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за взаимодействието му с Общинската администрация Великотърновският общински 
съвет предлага: 

1. До края на 2017 г. да се направи нов подход към паметника на Васил Левски, 
като финансирането да бъде съгласно Постановление № 74 на Министерския съвет от 
13.04.2017 г.  за одобряване допълнителни разходи-трансфер за 2017 г. за честване на 180-
годишнината от рождението на Васил Левски. (Т.е. в тази част това съвпада с 
предложението на г-н Тюфекчиев) 

2. ПК по образование, наука и култура, съвместно с Общинската 
администрация, да сформира работна група с участието на външни експерти, която да 
прецени има ли нужда от поставянето на допълнителни елементи на постамента към 
паметника на Васил Левски съгласно общественото обсъждане от 2008 г. 

Отново казвам: работата на общинските съветници в случая е изцяло да 
защитим иконата на българската история Васил Левски и да не влизаме в пререкания. 
Мисля, че предложеното от нас решението достатъчно добре обяснява ситуацията и ви 
моля да го подкрепим без излишни политиканствания! 

Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА – заместник-кмет на община Велико Търново: 
Във връзка с питането на г-н Петко Тюфекчиев. В бюджета на община Велико Търново по 
Постановление № 74 на МС има постъпили 20 000 лв., от които са разплатени 5000 лв. във 
връзка с честванията: 3000 лв. са преведени на Националния военен университет и 2000 
лв. -  за заря на фирма „Виктория ЕООД”. Останалите 15 000 лв. са налични по сметките 
на бюджета. 

Г-н СТЕФАН СТЕФАНОВ: Да уточня в началото, че репликата не е към г-жа 
Данева, а към изказването на г-н Спирдонов.  

Очевидно по точка 1 на предложеното от името на Председателския съвет 
решение имаме консенсус. С тази разлика: думата „направи” да се замени с „изгради”. Не 
виждам смисъл от точка 2. Процедурата е различна. Тя е разписана в ЗУТ: изграждането 
на каквото и да е, трябва да започне с решение на Общинския съвет. Т.е., преди да вземем 
решение за създаване на каквато и да е комисия, трябва да вземем съответното решение.  

Наистина, не бива да се политиканства, заявявам го неведнъж.  
Този въпрос има две страни, като и двете не са политически. Едната страна е 

законосъобразността на решението и втората е моралният аспект на това решение.  
Г-н Спирдонов, предлагам Ви: оттеглете точка 2, за да се обединим около точка 

1, така както паметта на Левски наистина заслужава. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Една дуплика само. Г-н Стефанов, 

неслучайно в точка 2 се казва: „ПК по образование, наука и култура”, т.е. Общинският 
съвет прави такава работна група, която да прецени съвместно с експерти дали въобще 
има нужда, какво да е, как да е. Нито Вие, нито аз сме артисти, художници, скулптори и 
т.н. Нека комисията да прецени има ли нужда, няма ли и тя да предложи решение на 
съветниците. Ние не излизаме от рамките на Общинския съвет. Общинският съвет ще 
реши. Поради необходимостта от обществено обсъждане и решение на Комитета „Васил 
Левски” от 2008 г.  

Това е извън тези 15 000 лв. По точка 1 се казва: „да се изгради подходът”, и в 
точка 2: проектът, който е започнат през 2008 г. да се актуализира дали ще се прави, или 
няма да се прави. За да не стане след 2 години отново пак да почнат някакви гаври с името 
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на Левски. 
(От групата на БСП възразиха, че няма инициатори.) 
Г-н Спирдонов: Ние сме инициатори. Ние предлагаме двете точки като 

обединително решение. Подкрепете ги общо и нека да не влизаме в пререкания! 
Г-жо Дончева, изказване ли? Моето беше дуплика. Не може на дупликата да 

има реплика. Колеги, помолих да не политизираме! Заповядайте! 
Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Г-н Председател, моля Ви, не приемайте правото 

ми да се изкажа на заседание на Общинския съвет като политизиране. То беше 
продиктувано от Вашето предложение за решение, на което нашата група категорично се 
противопоставя по следните причини: смятам, че за всички е ясно, че дотук казусите са 
два и те нямат нищо общо, не бива да се смесват и по тази причина не трябва да се слагат 
под една шапка. Единият е законосъобразността на изпълнение на ПМС. Съвсем друго е 
идеята на някой някога да се сложи каквото и да било пред паметника на Васил Левски.  

Ако толкова много държите да остане точка 2 в предложението за решение, 
нашата група предлага в такъв случай решенията да се разделят на две, тъй като те нямат 
нищо общо едно с друго и няма как да бъдат гласувани едновременно. Нека да гласуваме 
отделно изграждането на подход съобразно ПМС № 74 до края на финансовата година – 
2017, и ако толкова много държите на такава комисия, нека това предложение за решение 
да се гласува отделно. Това е предложението на нашата група. 

Г-н ПЛАМЕН ПЕТРОВ: Аз в момента не виждам ние какво разискваме. На 
първо място имаме едно ПМС, което община Велико Търново е длъжна да изпълни. Ние с 
наше решение не можем да отменим Постановлението. Ние можем да не го изпълним, но 
ние не можем да гласуваме в момента „против” точка 1. 

А относно точка 2 - има си законови разпоредби, как да се осъществи 
изпълнението на един паметник. Така че аз лично смятам, че е излишно да гласуваме и 
точка 1, и точка 2. 

Г-жа КАЛИНА ШИРОКОВА: Предлагам да прекратим дебатите. Ние сме 
направили предложение, нека всеки да гласува както реши, по съвест. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Благодаря на колегата Петров, че ми даде 
възможност да направя реплика, защото се чудех как да взема отношение, тъй като си 
използвах правото!  

Г-н Председател, ако в момента се чудим как, по какъв начин тези средства, 
които са отделени в момента за изграждането на статуя, да ги притикаме за следващия 
бюджет и някой друг да похарчи нашите пари от общинския бюджет - 23 000 лв., няма да 
стане. Аз не зная кой е инициаторът. Ето, Комитетът „Левски”, Румен Петров, е тук. 
Прочете го и кметът в протокола, че те не са съгласни с фигура на лъв. Ето го 
становището на архитектите в България. Сигурно и папата може да ви прати писмо, но вие 
няма да се съобразите, защото някой трябва да се научи, че когато е направил грешка, 
трябва да си понесе последствията. Няма инициатор за фигурата на лъв. Недейте да 
вкарвате Общинския съвет като инициатор за фигурата на лъв! Има постановление на 
Министерския съвет.  

Намерете средства извън бюджета на общината и правете каквото искате, но не 
с паметта на Апостола; с тези 23 000 лв. Обяснете след малко на хората „Александър 
Бурмов”, примерно, защо няма да бъде асфалтирана улицата им. Недейте да замазвате 
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нещата! Недейте да хвърляме проблема в комисията. Вие видяхте на комисията какво се 
случи – абсолютно нищо, за съжаление. Как да дадем доверие? Нямаме процедура, 
започната по ЗУТ. Дайте решение на  Общинския съвет, сигурно ще си го прокарате, за да 
узаконите тези, на практика похарчени, потрошени 23 000 лв. Ние няма да участваме в 
тази далавера. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване предложението на 
г-н Петко Тюфекчиев: „На основание чл. 21, т. 23 от ЗМСМА и във връзка с ПМС № 74 от 
13.04.2017 г. да се изгради нов подход към паметника на Васил Левски – гр. Велико 
Търново, до края на 2017 г.” 

Гласуваме това предложение. 
С 6 „за”, 1 „против”, 12 „въздържал се” предложението не се приема. 
Преминаваме към предложението на Венцислав Спирдонов, Росен Иванов, 

Калина Широкова, Мирослав Трифонов и Николай Илчев: 
„На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 88, ал. 1 от Правилника за 

организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и 
за взаимодействието му с Общинската администрация Великотърновският общински 
съвет предлага: 

1. До края на 2017 г. да се изгради нов подход към паметника на Васил Левски, 
като финансирането да бъде съгласно Постановление № 74 на Министерския съвет от 
13.04.2017 г.  за одобряване допълнителни разходи за 2017 г. за честване на 180-
годишнината от рождението на Васил Левски.  

2. ПК по ОНК, съвместно с Общинската администрация, да сформира работна 
група с участието на външни експерти, която да прецени има ли нужда от поставянето на 
допълнителни елементи на постамента към паметника на Васил Левски съгласно 
общественото обсъждане от 2008 г. 

Моля, гласувайте предложението! 
Предложението се приема с 24 „за”, 4 „против”, 3 „въздържал се”. 

 РЕШЕНИЕ № 809 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 88, ал. 1 от Правилника за 
организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и 
за взаимодействието му с общинската администрация, Великотърновски общински съвет 
предлага: 

1. До края на 2017 г. да се изгради нов подход към паметника на Васил Левски, 
като финансирането да бъде съгласно  Постановление № 74 на МС от 
13.04.2017 г. за одобряване на допълнителни разходи/трансфери за 2017 г. за 
честването на 180-годишнината от рождението на Васил Левски. 

2. Постоянната комисия по образование, наука и култура съвместно с Общинска 
администрация да сформира работна група с участието на външни експерти, 
която да прецени има ли нужда от поставяне на допълнителни елементи на 
постамента към паметника на Васил Левски, съгласно обществено обсъждане 
от 2008 г. 
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Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ (отрицателен вот): Уважаеми колеги, днес ние 
показахме как ние поискахме просто да се изпълни ПМС. И само това поискахме, нищо 
повече. Мнозинството от вас го отхвърли – значи Общинският съвет е над Министерския 
съвет.  

И другото нещо, което ме възмущава: когато имаме за първи път разисквания, 
искаме да чуем дебати, искаме да чуем аргументи, просто се появява някой, хвърля бялата 
кърпа: „да прекратим дебатите”. Ние сме тук да дебатираме, да търсим идеи. Недейте да 
омаловажавате и да принизявате Общинския съвет!  

Вие заложихте бомбата - явно някой ден този лъв ще бъде платен от 
общинския бюджет.  

Казвам ви го още един път: нямаме доверие оттук нататък по този начин. 
 

ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за дейността на търговските 
дружества със 100% общинско участие за първото шестмесечие на 2017 г., Вх. № 
1614/23.08.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за дейността на търговските 
дружества със 100% общинско участие за първото шестмесечие на 2017 г., Вх. № 1614 от 
23.08.2017 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД, ПК по СТДМ  приемат 
информацията. 

Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н СТАНИСЛАВ РАШКОВ: Това е един важен въпрос и все някой трябва да 

вземе отношение. Не можем да го претупваме, дошли са тук управителите на търговските 
дружества и ще кажат, че напразно са идвали.  

Аз ще направя моя прочит на информацията, която е дадена. Моят извод е 
положителен. Има сериозен ръст на приходите за първото шестмесечие спрямо 2016 г.;  
има сериозно подобрение на икономическите показатели на търговските дружества - доста 
положителни неща, за което трябва да поздравим нашите управители.  

Няколко неща ме смущават. Първото - на всички дружества краткосрочните 
задължения са по-малко от краткосрочните вземания, с изключение на две. Няма да 
споменавам имена. Моята молба към управителите е да намерят форма краткосрочните 
задължения да бъдат задължително по-малко от краткосрочните вземания. В едното 
търговско дружество е 1:3, т.е. имаш един лев в джоба си, а трябва да дадеш три лева. 
Няма как да стане. Другото е още по-зле.  

И най-тежкият проблем - това е „Инвестстрой”. Ако вие сте запознати какво е 
развитието на „Инвестстрой”, това е четвъртото търговско дружество. Почва се с едно, 
второ, трето – преливания, събирания и накрая се изроди в това „Инвестстрой”, в което в 
момента работят 7 души и което върви към загуба. Ако погледнете икономическите 
показатели, които са негативни, има нещо, което съвсем ме смущава. Краткосрочни 
задължения – 15 000 лв., а  краткосрочни вземания – 386 000 лв. 25 пъти повече са 
вземанията, отколкото задълженията. Ще кажете: това търговско дружество е в чудесни 
взаимоотношения, след като имаш да вземаш 25 пъти повече от това, което дължиш. 
Обаче те са разделени на две – едното е от контрагенти – 186 000 лв. Най-големият 
контрагент е общината. Вземанията са невъзможни, там процедурата е дълга – старите 
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общински съветници знаят за какво става дума, т.е. – те са невземаеми. Второто е от 
съдебни вземания. Да, има частен съдебен изпълнител, 180 000 лв., 100 000 лв. от които са 
от бившия главен счетоводител. От частния съдебен изпълнител през последната година 
са влезли около 400 лв., т.е. и те са невземаеми.  

Обаче ако трябва да отпишем първите 100 000 лв., или 80 000 лв., които 
общината дължи на тях, а общината не признава тези пари, ситуацията става още по-
тежка. Капиталът на това търговско дружество е 8000 лв., загубата в момента е 14 000 лв. 
Като сложим тези 80 000 лв., които трябва да отидат като загуба, т.е. капиталът да се 
намали, това търговско дружество веднага се декапитализира, т.е. то отива във фалит. На 
всичко отгоре, при тези финансови резултати това търговско дружество не може да 
участва в никакви търгове. Може да участва, но няма да спечели нито един, нито 
обществена поръчка. Положението става още по-тежко.  

Чуват се гласове за преливане на това търговско дружество в общинско 
дружество. Няма как да стане; тези, които са специалисти, знаят. Трябва да има 
ликвидация, разпродажба на имущество, активи, синдици и създаване на ново търговско 
дружество, което пък няма лиценз и не може да изпълнява тези функции.  

Това е един казус, който Общинският съвет – т.е., ние, като собственици, 
трябва да го решаваме и аз мисля, че ако резултатите са същите към края на годината, ние 
трябва да вземем някакво генерално, сериозно решение по отношение на това търговско 
дружество, ако управителят и колегите, които са там, не намерят някакво друго решение, 
да ме убедят в правотата на това, което казвам аз. Но ако върви по този начин до края на 
годината и ако ние не вземем решение в началото на следващата година, нещата отиват 
още по-зле. Де факто, то е декапитализирано; и то сериозно декапитализирано. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? 
Няма. Гласуваме „Информация за дейността на търговските дружества със 

100% общинско участие”. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 810 
 
 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА Великотърновски общинският 
съвет приема за сведение информация за резултатите от дейността на търговските 
дружества през първото шестмесечие на 2017 г., в които Община Велико Търново е 
едноличен собственик на капитала. 

 
 

ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Сключване на договор за управление на „МЦРСМ I 
– Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 1624/05.09.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Сключване на договор за управление на 
„МЦРСМ I – Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 1624 от 05.09.2017 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
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Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 3 беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги 
Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: 
За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Петко Михайлов 
Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 
Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, 
Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 811 
 

1. На основание чл. 49, ал. 1 във връзка с чл. 48, ал. 1 от Наредбата за 
управление и упражняване правата на собственост върху общинската част на капитала 
на търговските дружества да се сключи договор за управление с Д-р Румяна Георгиева 
Рашева, живуща в гр. Велико Търново, ЕГН xxxxxxxxxx, л.к № xxxxxxxxx/xx.xx.xxxx, 
МВР – В.Търново, за Управител на „ Медицински център за рехабилитация и спортна 
медицина I – Велико Търново“ЕООД-гр. В. Търново, ЕИК 104 525 231 за срок от 3 /три/ 
години, считано от 04.10.2017 г. до 04.10.2020г.включително. 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за 
управление с лицето, определено по т. 1. 

3. Управителят изготвя и представя за одобрение бизнес-програма за 
управление на дружеството за периода на договора, в срок до един месец от 
сключването на договора за управление. 

 
 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Наредба за управление на общинските пътища 
на Община Велико Търново, Вх. № 1622/01.09.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Наредба за управление на общинските 
пътища на Община Велико Търново, Вх. № 1622 от 01.09.2017 г. 

ПК по НПУОР предлага точката да се отложи. 
ПК по ЗГООС предлага материалът да бъде включен в дневния ред на 

28.09.2017 г. и препоръчва на заседанията на комисиите да присъстват представители на 
администрацията по компетентност. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението 
ПК по БФ не приема предложението. 
Съгласно чл. 78, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на 

Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с 
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Общинската администрация е необходимо да се изслуша доклад на водещата комисия – 
ПК по нормативно-правна уредба.  

Давам думата на Гергана Евтимова за доклад на водещата комисия по 
нормативно-правна уредба. 

Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: Доклад няма да чета, защото така или иначе, 
на комисията по НПУОР с колегите не можахме да вземем решение по отношение 
предлагане на наредбата да влезе в дневния ред на днешното заседание. На самата 
комисия нямаше присъствие на колеги от Общинската администрация, от Правна 
дирекция, с които не можахме подробно да обсъдим текста на предложената наредба.  

Това е изцяло нов нормативен акт, който би следвало да бъде оптимално 
прецизиран като текст преди да бъде вкарван в зала за разглеждане и евентуално 
приемане.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Същата забележка има и от ПК по ЗГООС 
– относно администрацията.  

Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: Насрочих ново, извънредно заседание. На 
новото заседание отново не присъства никой от Правната дирекция, защото за съжаление 
колегите бяха на семинар извън града и поради тяхната липса нямаше с кого да обсъждаме 
текста на предложената наредба.  

Във връзка с всичко, което казах до момента, предлагам наредбата да остане за 
разглеждане на следващото заседание на Общинския съвет. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Гласуваме процедура „Отлагане на 
наредбата за следващото заседание”. 

Предложението за отлагане се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” 
няма. 

 
ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на 
Бюджета към 31.08.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1647/15.09.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промени по приходната и разходната част 
на Бюджета към 31.08.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1647 от 15.09.2017 г. 

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението за промени по приходната и разходната 

част на Бюджета. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, 
Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: 
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За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев 
Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай 
Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 812 - Приложение към протокола. 
 
 

ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Актуализирана бюджетна прогноза за периода 
2018-2020 г. на постъпленията от местни приходи и на разходите за местни дейности, 
Вх. № 1648/15.09.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Актуализирана бюджетна прогноза за 
периода 2018-2020 г. на постъпленията от местни приходи и на разходите за местни 
дейности, Вх. № 1648 от 15.09.2017 г. 

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 6 беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги 
Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай 
Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: Въздържал 
се, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, 
Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, 
Петко Михайлов Тюфекчиев: Въздържал се, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: Въздържал се, Стефан Тодоров Стефанов: 
Против, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, 1 „против”, 3 „въздържал се”. 
 
 

РЕШЕНИЕ № 813 - Приложение към протокола. 
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ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Подписване на Запис на заповед за осигуряване на 
безвъзмездна финансова помощ по проект „Привлекателна и съхранена автентична 
градска среда на град Велико Търново“, Вх. № 1632/14.09.2017 г. 

 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подписване на Запис на заповед за 
осигуряване на безвъзмездна финансова помощ по проект „Привлекателна и съхранена 
автентична градска среда на град Велико Търново“, Вх. № 1632 от 14.09.2017г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по УТТП приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението с вх. № 1632. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, 
Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева 
Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, 
Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 
Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан 
Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 814 
 

На основание на чл. 21, ал. 1, т. 10 и т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 61, ал. 2 
от ЗУСЕСИФ и във връзка с чл. 8, ал. 1 и ал. 5 от НАРЕДБА № Н-3 от 8 юли 2016 г. за 
определяне на правилата за плащания, за верификация и сертификация на разходите, за 
възстановяване и отписване на неправомерни разходи и за осчетоводяване, както и 
сроковете и правилата за приключване на счетоводната година по оперативните 
програми и програмите за европейско териториално сътрудничество, Великотърновски 
общински съвет: 
 Упълномощава Кмета на Община Велико Търново да подпише Запис на заповед 
за осигуряване на безвъзмездна финансова помощ в рамките на размера на 35 % аванс 
по проект „Привлекателна и съхранена автентична градска среда на град Велико 
Търново“ по Административен договор за безвъзмездна финансова помощ № 
BG16RFOP001-1.009-0004-С01 по ОП „Региони в растеж“ 2014-2020 г., явяващ се в 
размер на 3 853 521,88 лв. /три милиона осемстотин петдесет и три хиляди петстотин 
двадесет и един лева и осемдесет и осем стотинки/, със срок на предявяване – до 
17.09.2019 г., два месеца след изтичане на крайния срок по изпълнение на 
административния договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ, 
съгласно Приложение І, неразделна част от решението. 
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Приложение 1:Запис на заповед, утвърден от Договарящия орган. 
 

ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Кандидатстване на Община Велико Търново с 
проект по Програма за трансгранично сътрудничество INTERREG V-A Румъния – 
България 2014-2020, Приоритетна ос 1 „Добре свързан регион“, Вх. № 
1635/15.09.2017г. 

 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Кандидатстване на Община Велико 
Търново с проект по Програма за трансгранично сътрудничество INTERREG V-A 
Румъния – България 2014-2020, Приоритетна ос 1 „Добре свързан регион“, Вх. № 1635 от 
15.09.2017 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 8 беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, 
Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: 
За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев 
Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен 
Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 815 
 
 На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и т. 23 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация, Великотърновски общински съвет: 

1. Дава съгласие Община Велико Търново да кандидатства в срок до 
16.10.2017г., в качеството си на допустим бенефициент, с пълно проектно предложение 
за привличане на финансови средства по третата покана за набиране на проектни 
предложения по Програма Interreg V-A Румъния-България 2014-2020 год. по 
приоритетна ос 1 „Добре свързан регион“ в рамките на допустимия бюджет от 500 000 
евро до 8 000 000 евро, като общият бюджет на проекта възлиза на 7 981 265,26 евро, а 
бюджетът определен за Община Велико Търново възлиза на стойност 4 869 019,44 
евро. Основните дейности за Община Велико Търново включват подобряване на 
проводимостта в пресечните точки на трите Паневропейски коридори – 4, 8 и 9, които 
се пресичат на територията на Област Велико Търново, чрез рехабилитация и 
модернизиране на 12,643 км пътища във Велико Търново с доказано трансгранично 
въздействие и пряка връзка към основата инфраструктура на TEN-T, разработване на 3 
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съвместни механизма (мерки за безопасност на движението, насочване по маршрута и 
кампания за повишаване на осведомеността относно безопасността), за да се улесни 
свързването на вторични и третич ни възли с основната TEN-T инфраструктура. 
 2. Дава съгласие да се осигури изискуемото съфинансиране от 2 % собствен 
принос на Община Велико Търново, като процент от крайния бюджет за общината, 
като се вземе в предвид, че неговата максимална стойност ще бъде не повече от 
97 380,39 евро и максималната допустима продължителност на проекта е 36 месеца. 
 3. Одобрява и дава съгласие Кмета на Община Велико Търново да проведе 
необходимите обществени поръчки за подготовка на проектното предложение, преводи 
и инвестиционни проекти. Предварителните разходи са допустим разход и ще бъдат 
възстановени от програмата, при одобрение на проектното предложение. 
 4. Гарантира, че Община Велико Търново разполага с финансови възможности 
за изпълнение на проекта; 
 5. Потвърждава, че проектът ще се реализира в подкрепа на Общинския план за 
развитие 2014-2020. 

 
 

ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Кандидатстване на Община Велико Търново с 
проект по Програма за трансгранично сътрудничество INTERREG V-A Румъния – 
България 2014-2020, Приоритетна ос 2 „Зелен регион“, Вх. № 1634/15.09.2017 г. 

 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Кандидатстване на Община Велико 
Търново с проект по Програма за трансгранично сътрудничество INTERREG V-A 
Румъния – България 2014-2020, Приоритетна ос 2 „Зелен регион“, Вх. № 1634 от 
15.09.2017 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н Николай Илчев даде думата на г-н Спирдонов. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, изглежда темата за проектите, 

които община Велико Търново ще изпълнява, не е така благодатна, както да се 
упражняваме върху паметта на Апостола. Аз благодаря на администрацията, че е 
подготвила такива добри проекти и се надявам за тяхното съвестно изпълнение! 

Има ли други изказвания? Няма. 
Гласуваме предложението с № 1634. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, 
Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева 
Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
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Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, 
Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 816 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и т. 23 от Закона за местното самоуправление 
и местната администрация, Великотърновски общински съвет: 

1. Дава съгласие Община Велико Търново да кандидатства в срок до 16.10.2017 
г., в качеството си на допустим бенефициент, с пълно проектно предложение за 
привличане на финансови средства по третата покана за набиране на проектни 
предложения по Програма Interreg V-A Румъния-България 2014-2020 год. по 
приоритетна ос 2 „Зелен регион“ в рамките на допустимия бюджет от 300 000 евро до 
1 500 000 евро, като общият бюджет на проекта възлиза на 1 500 000,00 евро, а 
бюджетът определен за Община Велико Търново възлиза на стойност 800 000,00 евро. 
Основните дейности за Община Велико Търново включват подобряване и превръщане 
на културен обект – Регионална художествена галерия „Борис Денев“-гр. Велико 
Търново, в модерен център на изкуствата чрез въвеждане на мерки за енергийна 
ефективност, изграждане на интегриран туристически продукт, съвместно изграждане 
на тематичен туристически маршрут, включващ 4 обекта на територията на България, 
създаване на каталог с недвижимо културно наследство и др. 
 2. Дава съгласие да се осигури изискуемото съфинансиране от 2 % собствен 
принос на Община Велико Търново, като процент от крайния бюджет за общината, 
като се вземе в предвид, че максимална стойност на приноса ще бъде не повече от 
16 000,00 евро и максималната допустима продължителност на проекта е 36 месеца. 
 3. Одобрява и дава съгласие Кмета на Община Велико Търново да проведе 
необходимите обществени поръчки за подготовка на проектното предложение, преводи 
и инвестиционни проекти. Предварителните разходи са допустим разход и ще бъдат 
възстановени от програмата, при одобрение на проектното предложение. 
 4. Гарантира, че Община Велико Търново разполага с финансови възможности 
за изпълнение на проекта; 
 5. Потвърждава, че проектът ще се реализира в подкрепа на Общинския план за 
развитие 2014-2020. 
 
 
ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне 
на безвъзмездна финансова помощ за проект „Закриване и рекултивация на депо за 
твърди битови отпадъци, землище с. Шереметя, Вх. № 1638/15.09.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Кандидатстване пред ПУДООС за 
предоставяне на безвъзмездна финансова помощ за проект „Закриване и рекултивация на 
депо за твърди битови отпадъци, землище с. Шереметя”, Вх. № 1638 от 15.09.2017 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване на това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
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Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, 
Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева 
Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, 
Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 817 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 
съвет дава съгласие Община Велико Търново да кандидатства пред ПУДООС за 
предоставяне на безвъзмездна финансова помощ за проект „Закриване и рекултивация 
на депо за твърди битови отпадъци, землище с. Шереметя, общ. Велико Търново.“ 

 
 

ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Актуализация на план – сметката за 
приходите и разходите по приватизационните фондове на Община Велико Търново 
през 2017 г., Вх.. № 1654/20.09.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:Актуализация на план–сметката за 
приходите и разходите по приватизационните фондове на Община Велико Търново през 
2017 г., Вх.. № 1654 от 20.09.2017 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, 
Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева 
Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
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Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, 
Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 818 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.6, ал.2 от ЗПСК, чл.5,т.2 и чл.10, т.4 
от Правилника за дейността на Общинската агенция за приватизация, Великотърновски 
общински съвет : 

1. Приема промените в план – сметката за приходите и разходите по 
приватизационните фондове на Община Велико Търново за 2017 година, произтичащи 
от изпълнение на решение № 786 / 31.08.2017 година - Приложение № 1 . 

 
 

ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Издаване на разрешително за ползване на 
воден обект – язовир „Вареника“, с. Ново село, Вх. № 1636/15.09.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Издаване на разрешително за ползване на 
воден обект – язовир „Вареника“, с. Ново село, Вх. № 1636 от 15.09.2017 г. 

ПК по ЗГООС приема предложението. 
Това предложение се прави във връзка с промяната в закона. Някои от тези 

язовири се ползват вече. 
Г-жа МИРОСЛАВА ЦОНЕВА: С изменението на Закона за водите се даде 

правото на кмета на общината да издава разрешение за ползване на водни обекти, които са 
общинска собственост, като издаването на разрешението е с решение на Общинския 
съвет. Така е записано в закона.  

До този момент решенията се издаваха пак след решение на Общинския съвет, 
но то беше вкарано в решението, с което давате право за отдаване на водния обект под 
наем. За по-добро нормативно изчистване на документацията решихме да го извадим като 
отделно, самостоятелно решение. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? Изказвания 
няма. 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, 
Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: Въздържал се, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: 
За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
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Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов 
Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: Въздържал се, 
Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 819 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. чл. 52, ал.1, т. 3 
от Закона за водите, Великотърновски общински съвет дава съгласие Кмета на Община 
Велико Търново да издаде Разрешително за ползване на воден обект – публична 
общинска собственост – язовир „Вареника“, намиращ се в землището на с. Ново село, 
местността „Капитана“, общ. Велико Търново, спазвайки изискванията на Закона за 
водите. 

 
ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Издаване на разрешително за ползване на 
воден обект – язовир „Мотела“, гр. Велико Търново, Вх. № 1642/15.09.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Издаване на разрешително за ползване на 
воден обект – язовир „Мотела“, гр. Велико Търново, Вх. № 1642 от 15.09.2017 г. 

ПК по ЗГООС приема предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Гласуваме това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова 

Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги 
Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай 
Мюмюнов Далоолу: Въздържал се, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян 
Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: Въздържал се, Иван Александров 
Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина 
Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, 
Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов 
Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай 
Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, 
Сунай Хасанов Мунков: Въздържал се, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, 3 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 820 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. чл. 52, ал.1, т. 3 
от Закона за водите, Великотърновски общински съвет дава съгласие Кмета на Община 
Велико Търново да издаде Разрешително за ползване на воден обект – публична 
общинска собственост – язовир „Мотела“, намиращ се в землището на гр. Велико 
Търново, спазвайки изискванията на Закона за водите. 
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ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Възлагане на дейности на Регионален 
исторически музей – Велико Търново, Вх. № 1644/15.09.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Възлагане на дейности на Регионален 
исторически музей – Велико Търново, Вх. № 1644 от 15.09.2017 година. 

ПК по ОС, ПК по ОНК приемат предложението.  
Има ли някой от музея, или от дирекция „Култура”?  
Г-жо Данева, ако може, от дирекция „Култура” да идват на комисии и на сесии! 

Бихме били благодарни! 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, 
Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева 
Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов 
Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 33 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 821 
 

На основание чл. 21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация, чл.12 ал.1 от Закона за общинската собственост, 
Великотърновски общински съвет:  

1.Предоставя за управление на Регионален исторически музей - Велико 
Търново, представляван от Директора Иван Църов, въведения в експлоатация строеж: 
„Консервация, реставрация и експониране със защитно покритие на „Шишмановата 
баня“, разположен в недвижим имот, находящ се в урбанизираната територия на гр. 
Велико Търново, ул. „Климент Охридски“ № 39, а именно поземлен имот с 
идентификатор №10447.509.393 по Кадастралната карта и кадастралните регистри на 
гр. Велико Търново, с площ от 586 кв.м., с начин на трайно ползване: За 
археологически паметник на културата, а по ПУП-ПР на гр. Велико Търново 
представляващ УПИ I от кв. 214, с отреждане за „арх. разкопки“, за който е съставен 
акт за публична общинска собственост №5726/24.09.2013 г. и възлага на Регионален 
исторически музей – Велико Търново дейностите, свързани с опазване на недвижимите 
културни ценности, както и осъществяването на други научни, културни, 
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образователни и туристически дейности в съответствие с изискванията на Закона за 
културното наследство. 

2. Възлага на Кмета на община Велико Търново да уреди с договор 
отношенията между Община Велико Търново и Регионален исторически музей – 
Велико Търново. 

 
ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на общинско жилище за 
нуждите на Център за спешна медицинска помощ – Велико Търново, Вх. № 
1631/14.09.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предоставяне на общинско жилище за 
нуждите на Центъра за спешна медицинска помощ – Велико Търново, Вх. № 1631 от 
14.09.2017 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, 
Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: 
За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев 
Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен 
Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан 
Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 33 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 822 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и чл. 30 НРУУЖННПОЖ, при 
наличие на свободни общински жилища да се предостави едно жилище от фонда за 
настаняване под наем за настаняване на доктор на Център за спешна медицинска 
помощ - Велико Търново. Настаняването на конкретен служител да става със заповед 
на Кмета на Община Велико Търново по молба на д-р Валентина Хаджирадева – 
Директор на Център за спешна медицинска помощ  на гр. Велико Търново, за срок – 
докато е служител на Център за спешна медицинска помощ гр. Велико Търново.  

 
ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на общинско жилище за 
нуждите на СНЦ „Ф.К.Етър ВТ“ , град Велико Търново, Вх. № 1637/15.09.2017 г. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предоставяне на общинско жилище за 
нуждите на СНЦ „Ф.К. Етър ВТ“ , град Велико Търново, Вх. № 1637 от 15.09.2017 г. 

ПК по ОС, ПК по СТДМ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-жа КАЛИНА ШИРОКОВА: Аз искам да попитам какво налага отдаването 

на общински жилища на ФК „Етър”. Нямам нищо против спорта, но мисля, че има доста 
хора, които чакат за общински жилища дълго време, от години наред; семейства с деца и 
може би са в много по-тежка ситуация, в която имат нужда от такова жилище.  

Също така, преди време отпуснахме едни пари, което за мен също не беше 
много правилно, защото тези пари можеха да се инвестират в града или да се помага на 
други клубове. Не е само футбол.  

Сега искам да попитам най-вече: Каква е причината да се отдаде това 
общинско жилище за „Етър”? 

Г-жа МАРИНЕЛА ДЖАРТОВА – началник отдел „Управление на 
собствеността”: Предложението, което е изготвено, е въз основа на докладна записка, 
постъпила в община Велико Търново от председателя на Управителния съвет на клуба с 
молба да бъде осигурено такова жилище за нуждите на състезателите на клуба. Тъй като 
това не е настаняване по общия ред, съгласно Наредбата за жилищните нужди е 
необходимо Ваше решение, за да бъде предоставено такова общинско жилище.  

Както виждате, не е конкретизирано кое общинско жилище евентуално ще бъде 
предоставено на клуба. След евентуално положително Ваше решение, комисията, която 
извършва настаняването, ще проведе свое заседание и ще настани както лекарката от 
Спешна медицинска помощ, така и състезатели от ФК „Етър”. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ползва ли се този апартамент? 
Г-жа МАРИНЕЛА ДЖАРТОВА: Със стари решения на Общинския съвет са 

дадени два апартамента на футболния клуб, като те се отказаха от единия преди една или 
две години. В момента те ползват едно общинско жилище – на „Любен Каравелов”. Там, 
доколкото е моята информация, са настанени състезатели от Детско-юношеската школа на 
клуба. Така че това евентуално Ваше решение ще послужи за нуждите на клуба за 
настаняване на състезатели от него.  

Искам да Ви кажа, че към момента в резултат на много рестриктивната 
политика на Общинската администрация по отношение на наемателите на общински 
жилища, имаме известен брой свободни апартаменти. Общинските съветници, които са 
членове на Комисията по настаняване, знаят, че извършихме доста настанявания в 
последните месеци на хора от картотеката, така че към момента разполагаме с евентуално 
жилище, което да предоставим. 

Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: В рамките на този наш мандат вече за втори 
път ни се предлага да дадем жилище на състезатели от ФК „Етър”, което е чудесно като 
идея. Само че аз имам няколко въпроса към вносителя или към компетентно лице, което 
може да отговори на моите въпроси, а те са съставени от две части.  

Първата част: Дали това, което ни се предлага и което ние ще гласуваме, е 
законосъобразно? И веднага Ви отговарям, четейки файла, който е на екрана: „Постъпило 
е писмо от председателя на Управителния съвет за предоставяне на общинско жилище за 
настаняване на състезатели в мъжкия отбор, а също така и Детско-юношеската школа”. 
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Съгласно закона децата и юношите до 18 г. не са правоспособни и ние нямаме право да им 
отдаваме общинско жилище. Това важи и съгласно нашата Наредба. Така че най-напред в 
самото искане смятам, че може би има известен несигурен елемент на законосъбразност. 

Вторият ми въпрос  относно законосъобразността е продиктуван от 
предишното гласуване, където гласувахме отдаване на общинско жилище под наем на 
лекар с конкретно име, което тук липсва, т.е., нямаме конкретен човек, който да е 
уникален състезател или безкрайно добър спортист, който да бъде настанен. Както и най-
важното изречение, което фигурирше в предишното предложение, а именно - че 
общинското жилище се дава, докато е лекар в Спешна помощ. Тук това нещо липсва. Т.е., 
той може да бъде състезател днес, утре да не е, но да остане да живее в общинско жилище. 
Това е относно законосъобразността.  

Относно целесъобразността подкрепям г-жа Широкова, защото както знаем, 
един футболен отбор е от 11 спортисти. На всички тях ли ще им дадем и защо трябва да 
дадем точно на футболистите за сметка на други  чудесни спортни клубове – хандбал 
например. Знаете, че имаме прекрасни състезатели, които живеят под наем, както и 
всички останали, чакащи за общински жилища хора, които са картотекирани от години и 
все още не са получили.  

Затова моля за отговор преди да гласувам, за да бъда информиран дали това е 
законосъобразно и целесъобразно. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Г-н Председател, както виждате, ние подкрепяме 
винаги правилните и полезните решения.  

Мандати наред такива неща са поощрителни и важни, защото преди малко ние 
отдадохме апартамент за Спешна помощ, за което гласувахме цялата група. Сега отново 
ще гласуваме цялата група. Това е най-малкото, което можем да направим.  

Относно въпросите – дава се на юридическото лице. Подкрепяме 
предложението на проф. Камарашев, тъй като това е един вид оборотно жилище за 
настаняване на спортисти и треньори. Няма да гласуваме на всяко заседание лицето Хикс, 
на следващото или след две заседания - лицето Игрек и т.н. Самото юридическо лице си 
преценява кого ще настани – дали пълнолетни, дали малолетни. Това е най-малкото, което 
можем да направим. Ние трябва да си отговорим на въпроса: Искаме ли развиваме спорт в 
нашата община, или не искаме? Това е принципният въпрос, на който трябва да бъде 
отговорено.  

Ако искате да работим (с изключение на г-жа Джартова и на отдел „ТСУ” на 
комисии никой друг не идва); идвайте, администрация, моля Ви се, уважаеми, по комисии, 
за да можем да задаваме въпросите и да си вършим работата. Моля Ви наистина от сърце, 
не че сте задължени по правилник. Просто уважавайте Общинския съвет, за да имате и 
Вие съответното уважение и комуникация с общинските съветници! Съжалявам , че го 
казвам, но и колегите явно ги е страх да изразят това отношение, пък и Председателството 
не си е на мястото, само прави коментари и се упражнява на гърба на Левицата, за да 
трупа дивиденти: „Защо се политизира?” и т.н. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Може ли по темата! 
Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Преди малко Вие бяхте извън темата относно 

проектите, които ние подкрепяме. Преди малко Вие дадохте тона да излизате от темата. 
Вие трябва да сте обединител на Общинския съвет; за съжаление, не сте все още. 
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Г-жа Снежана Данева отговори на Г-н Калейнски, че за Хандбалния клуб също 
е дадено общинско жилище. 

Г-н МИХАИЛ ХАРАЛАМПИЕВ: По стечение на обстоятелствата винаги 
оцветяваме нещата, защото в основата на демокрацията са политическите партии. Много 
хубаво, но когато става въпрос за армия, образование, спорт и някои други неща, ние 
трябва да се обединяваме в интерес на онова, което ще бъде по-добро за община Велико 
Търново. 

 Години наред, поради редица обстоятелства ние нямахме тим в „А” група. Не 
искам да изпадам в емоционален транс, когато някои от нас, присъстващите тук, имаха 
възможност да срещат победителите от САЩ, някои от които са живи сега и присъстват 
на футболните мачове. Общинското жилище, както каза и преждеговорившият Петко 
Тюфекчиев, не се дава лично, а се дава на спортния клуб. Пак поради редица 
обстоятелства ние нямаме наши хора, наши момчета, които по някакъв друг начин преди 
години бяха принудени да си сложат футболни обувки. Имам предвид момчетата от 94-95 
г., които разбиха разни други красиви имена, футболни тимове и ги кръстосаха на 
стадиона в Севлиево. И тогава не можахме да им помогнем те да направят отбор, който 
сега щеше да играе в „А” група. Но сега имаме отбор в „А” група, нека да му помогнем! 
Тези хора, които са играли в други тимове, с много дълъг стаж, вероятно ще помогнат по 
някакъв начин ние да помогнем на следващото поколение, което да бъде наши хора. А 
сега трябва да помогнем на тези хора, които са дошли да ни помогнат. Нека да уважим 
това!  

Иначе аз уважавам професорите, защото съм професор, уважавам лекарите и 
другите, но като че ли, според мен, сега този тим има предимство да получи подкрепа от 
нас. 

Г-жа ДЕСИСЛАВА ЙОНКОВА – директор на дирекция „Правна”: Във 
връзка с направеното предложение искам да направя едно уточнение: независимо че 
имаме направено искане, което касае и лица от Детско-юношеската школа, на тези лица 
няма да бъде предоставено и по принцип никакви жилища, които са общински, не се 
предоставят на непълнолетни лица.  

Имаме член в Наредбата, който ни дава възможност да се предоставя на 
служители, които се водят в значими области за Велико Търново, като по целесъобразност 
може да се приеме, че значима област е и спортът. И в този смисъл досега също са 
предоставени на такива организации, като те посочват пълнолетно лице, с което имат 
договор, което да бъде настанено. Такъв е случаят и с училищата. При тях също се 
предоставя за нуждите на определено училище, като впоследствие директорът казва кой 
техен служител да бъде настанен. Там съответно не се настаняват деца, които са към 
училището, а само пълнолетни лица, които са на договор към училището. В този случай: 
ако Вие приемете, че футболистите са значими за нашето общество и за град Велико 
Търново, там евентуално ще бъде настанено лице, което е пълнолетно и има договор с 
футболния клуб. 

Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: Вторият ми въпрос е: Защо няма срок? 
Г-жа ДЕСИСЛАВА ЙОНКОВА: Във всички договори се вписва, че 

настаняването е, докато лицето има договор със съответната организация. Дори и да го 
няма като решение, това е сложено във всеки договор като клауза. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към гласуване на 
предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 
съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на поименно гласуване: 
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги 
Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай 
Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Калина Михайлова Широкова: Въздържал се, Калоян Славеев Стойчев: 
За, Мавроди Евстатиев Калейнски: Въздържал се, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав 
Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: 
За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 823 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и чл. 31 НРУУЖННПОЖ, при 
наличие на свободни общински жилища да се предостави едно жилище от фонда „За 
настаняване под наем” на СНЦ „Ф.К. Етър ВТ” на клуба за настаняване на състезатели. 

Настаняването на състезатели става със заповед на Кмета на Община Велико 
Търново. 

 
 ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Проект за ПУП, с. Малки Чифлик, Вх. 
№ 1645/15.09.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Проект за ПУП, с. Малки чифлик, Вх. № 
1645 от 15.09.2017 г. 

ПК по УТТП приема предложението. 
Има становище на кмета на с. Малки чифлик.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване на предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 824 
 
       На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА и чл.129, ал.1 от ЗУТ във връзка с 
чл.110, ал.1, т.5 от ЗУТ и чл.108, ал.2 от ЗУТ, Решение №85 от Протокол № 
8/02.08.2017г. на Експертния съвет по устройство на територията при Община Велико 
Търново и Решение № 801 от Протокол № 31/31.08.2017г. на Великотърновски 
общински съвет, Великотърновският общински съвет одобрява: 
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    - Подробен устройствен план – парцеларен план за изместване на 
електрозахранването на трасето на ЕП 20Kv „Шереметя” на ЕПО за ТП „Малки 
чифлик” №2 и №4 за захранване на ПИ 016021 /УПИ VIII- 061001 „за жилищни 
нужди”/ - трасето на  електрозахранването започва от съществуващ БКТП  № 5 с. 
Малки Чифлик. От шахта №1 до шахта №6 трасето преминава през ПИ 000040,полски 
път, публична общинска собственост, след това чупи и от шахта №6 до шахта №12 
преминава през ПИ 000046, полски път, публична общинска собственост, чупи и 
преминава през улица - тупик, собственост на Възложителя и навлиза в ПИ 016021, 
достигайки новомонтиран стълб №2 
    - план- схема за електрозахранване 
       На основание чл.215 ЗУТ решението подлежи на обжалване в 30-дневен 
срок от обнародването в „Държавен вестник” чрез Община Велико Търново пред 
Великотърновския административен съд. 

 
ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание по 
чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, 
гр. Велико Търново, Вх. № 1639/15.09.2017г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по чл. 
125, ал. 1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. 
Велико Търново, Вх. № 1639 от 15.09.2017 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 28 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

 
РЕШЕНИЕ № 825 

 
На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от 

ЗУТ; чл.124-б, ал.1 от ЗУТ; чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ; чл.12, ал.2 от ЗУТ; чл.29 от 
Наредба № 7/ 2003 за ПНУЗОВТУЗ във връзка с чл.33 от ПНПОГПСПНУЗТГВТ и чл. 
18 от ПНПОУПОВТ;  заявление с вх. рег. индекс и дата № 94ИИ-557-2 от 16.08.2017г. 
от Илия Атанасов Лъшев, с адрес - 5000, гр. Велико Търново, ул. „Константин 
Кисимов” № 15, в качеството му на възложител и писмо с изх. № 3941/ 25.10.2016 г. на 
Директора на РИОСВ – Велико Търново, Великотърновският общински съвет реши: 

1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, съставено 
от Илия Атанасов Лъшев с адрес - 5000, гр. Велико Търново, ул. „Константин 
Кисимов” № 15, в качеството му на възложител, за изработване на проект за частичен 
ПУП – ПЗ за ПИ с идентификатори №№ 10447.520.693 и 10447.520.3897 по КККР на 
гр. Велико Търново в м. „Козлуджа”, гр. Велико Търново, общ. Велико Търново. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП - ПЗ по чл. 110, ал.1, т.3 от 
ЗУТ за ПИ с идентификатори №№ 10447.520.693 и 10447.520.3897 по КККР на гр. 
Велико Търново в м. „Козлуджа”, гр. Велико Търново, общ. Велико Търново с цел 
създаване на градоустройствена основа във връзка с бъдещи инвестиционни намерения 
за промяна на предназначението на имотите от „земеделска територия”, с начин на 
трайно ползване „друг вид трайно насаждение” в имоти с предназначение 
„урбанизирана територия” и с ползване за „жилищни нужди”, и със задачи, освен 
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определените в техническото задание за проектиране по т.1, но и осигуряване на 
условия за бъдещо провеждане на автомобилно и пешеходно движение, както и 
целесъобразното устройство и застрояване на съседните поземлени имоти. 

 
ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание по 
чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, 
гр. Велико Търново, Вх. № 1640/15.09.2017г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по чл. 
125, ал. 1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. 
Велико Търново, Вх. № 1640 от 15.09.2017 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Моля, гласувайте предложението за решение! 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 32 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

 
РЕШЕНИЕ № 826 

 
На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА, чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от 

ЗУТ, чл.124-б, ал.1 от ЗУТ, чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ, чл.12, ал.2 от ЗУТ, заявление с 
вх. рег. индекс и дата № 94ХХ-2759-1 от 09.08.2017 г. от Хюсейн Сабриев Ахмедов с 
адрес - гр. Велико Търново, ул. „Колоня Товар” № 4, ет. 7, ап.16, в качеството му на 
възложител и писмо с изх. № 2688/ 07.08.2017 г. на Директора на РИОСВ – Велико 
Търново, Великотърновският общински съвет реши: 

1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, съставено 
от Хюсейн Сабриев Ахмедов с адрес - гр. Велико Търново, ул. „Колоня Товар” № 4, ет. 
7, ап.16, в качеството му на възложител, за изработване на проект за частичен ПУП - ПЗ 
за ПИ с идентификатор № 10447.16.215  по КККР на гр. Велико Търново – м. „Качица”, 
гр. Велико Търново, общ. Велико Търново. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за частичен ПУП - ПЗ за ПИ с 
идентификатор № 10447.16.215  по КККР на гр. Велико Търново – м. „Качица”, гр. 
Велико Търново, общ. Велико Търново, с цел създаване на градоустройствена основа 
във връзка с бъдещи инвестиционни намерения за промяна на предназначението на 
имота от „земеделска територия” с начин на трайно ползване „нива” в имот с 
предназначение „урбанизирана територия” и с ползване за „обект на специфично 
обществено обслужване”, и със задачи, освен определените в техническото задание за 
проектиране по т.1, но и осигуряване на условия за бъдещо провеждане на автомобилно 
и пешеходно движение, както и целесъобразното устройство и застрояване на 
съседните поземлени имоти. 

 
ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание по чл. 125, 
ал. 1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. 
Малки Чифлик, Вх. № 1641/15.09.2017г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по чл. 
125, ал. 1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. 
Малки чифлик, Вх. № 1641 от 15.09.2017 г. 
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ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Кметът на с. Малки чифлик има становище. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 827 
 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от 
ЗУТ, чл.124-б, ал.1 от ЗУТ, чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ, чл.12, ал.2 от ЗУТ, заявление № 
94ЕЕ-4642-1 от 14.07.2017 г. от Емил Георгиев Добрев, в качеството му на възложител 
и писмо с изх. № 2201/ 26.06.2017 г. на Директора на РИОСВ – Велико Търново, 
Великотърновският общински съвет реши: 

1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, съставено 
от Емил Георгиев Добрев, с адрес - ПК 5000, гр. Велико Търново, ул. „Мария 
Габровска” № 6, вх. „Ж”, ет.5, ап. 17, в качеството му на възложител, за изработване на 
проект за частичен ПУП - ПЗ за ПИ № 46532.67.31 по ПНИ на м. „Под гробището”, с. 
Малки чифлик, код по ЕКАТТЕ: 46532, общ. Велико Търново. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за частичен ПУП - ПЗ за ПИ № 
46532.67.31 по ПНИ на м. „Под гробището”, с. Малки чифлик, код по ЕКАТТЕ: 46532, 
общ. Велико Търново, с цел създаване на градоустройствена основа във връзка с 
бъдещи инвестиционни намерения за промяна на предназначението на имота от 
„земеделска територия”, с начин на трайно ползване „овощни насаждения 
/нетерасирани/” в имот с предназначение „урбанизирана територия” и с ползване за 
„жилищни нужди”, и със задачи, освен определените в техническото задание за 
проектиране по т.1, но и осигуряване на условия за бъдещо провеждане на автомобилно 
и пешеходно движение, както и целесъобразното устройство и застрояване на 
съседните поземлени имоти. 

 
ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание 
по чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен 
ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 1643/15.09.2017г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по чл. 
125, ал. 1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. 
Велико Търново, Вх. № 1643 от 15.09.2017 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Гласуваме. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Г-н Тюфекчиев, изказване ли имате?  
Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Изказване от името на Група. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: По правилник изказванията от името на 
група са в началото на заседанието. Нека спазваме Правилника! 

Моля, гласувайте! 
Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 
РЕШЕНИЕ № 828 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от 
ЗУТ, чл.124-б, ал.1 от ЗУТ, чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ, чл.12, ал.2 от ЗУТ, заявление № 
94ЕЕ-5722-1 от 31.07.2017 г. от Емил Димитров Стамов, в качеството му на възложител 
и писмо с изх. № 2269/ 30.06.2017 г. на Директора на РИОСВ – Велико Търново, 
Великотърновският общински съвет реши: 

1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, 
съставено от Емил Димитров Стамов с адрес - гр. Полски Тръмбеш, ул. „Тридесет и 
трета” № 11, в качеството му на възложител, за изработване на проект за частичен ПУП 
– ПЗ за ПИ с идентификатор № 10447.519.132 по КККР на гр. Велико Търново в м. 
„Пишмана”, гр. Велико Търново, общ. Велико Търново. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за частичен ПУП – ПЗ за ПИ с 
идентификатор № 10447.519.132 по КККР на гр. Велико Търново в м. „Пишмана”, гр. 
Велико Търново, общ. Велико Търново, с цел създаване на градоустройствена основа 
във връзка с бъдещи инвестиционни намерения за промяна на предназначението на 
имота от „земеделска територия”, с начин на трайно ползване „друг вид трайно 
насаждение” в имот с предназначение „урбанизирана територия” и с ползване за 
„жилищни нужди” ”, и със задачи, освен определените в техническото задание за 
проектиране по т.1, но и осигуряване на условия за бъдещо провеждане на автомобилно 
и пешеходно движение, както и целесъобразното устройство и застрояване на 
съседните поземлени имоти. 

 
Заседанието беше закрито в 10.25 часа. 

ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 
ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ  
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

 

МИРОСЛАВ МАРИНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ    
 
РОСЕН ИВАНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 
НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 
КАЛИНА ШИРОКОВА 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 

ПРОТОКОЛИРАЛ: 
 /М. Филипова/    


	ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско участие за първото шестмесечие на 2017 г., Вх. № 1614/23.08.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско участие за първото шестмесечие на 2017 г., Вх. № 1614 от 23.08.2017 г.
	ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД, ПК по СТДМ  приемат информацията.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 810
	ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Сключване на договор за управление на „МЦРСМ I – Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 1624/05.09.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Сключване на договор за управление на „МЦРСМ I – Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 1624 от 05.09.2017 г.
	ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 3 беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андре...
	Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 811
	ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Наредба за управление на общинските пътища на Община Велико Търново, Вх. № 1622/01.09.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Наредба за управление на общинските пътища на Община Велико Търново, Вх. № 1622 от 01.09.2017 г.
	ПК по НПУОР предлага точката да се отложи.
	ПК по ЗГООС предлага материалът да бъде включен в дневния ред на 28.09.2017 г. и препоръчва на заседанията на комисиите да присъстват представители на администрацията по компетентност.
	ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението
	ПК по БФ не приема предложението.
	ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване предложението за промени по приходната и разходната част на Бюджета.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов...
	Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Актуализирана бюджетна прогноза за периода 2018-2020 г. на постъпленията от местни приходи и на разходите за местни дейности, Вх. № 1648/15.09.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Актуализирана бюджетна прогноза за периода 2018-2020 г. на постъпленията от местни приходи и на разходите за местни дейности, Вх. № 1648 от 15.09.2017 г.
	ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 6 беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу:...
	Предложението беше прието с 27 „за”, 1 „против”, 3 „въздържал се”.
	ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Подписване на Запис на заповед за осигуряване на безвъзмездна финансова помощ по проект „Привлекателна и съхранена автентична градска среда на град Велико Търново“, Вх. № 1632/14.09.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подписване на Запис на заповед за осигуряване на безвъзмездна финансова помощ по проект „Привлекателна и съхранена автентична градска среда на град Велико Търново“, Вх. № 1632 от 14.09.2017г.
	ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по УТТП приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението с вх. № 1632.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева ...
	Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 814
	ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Кандидатстване на Община Велико Търново с проект по Програма за трансгранично сътрудничество INTERREG V-A Румъния – България 2014-2020, Приоритетна ос 1 „Добре свързан регион“, Вх. № 1635/15.09.2017г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Кандидатстване на Община Велико Търново с проект по Програма за трансгранично сътрудничество INTERREG V-A Румъния – България 2014-2020, Приоритетна ос 1 „Добре свързан регион“, Вх. № 1635 от 15.09.2017 г.
	ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 8 беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов ...
	Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 815
	ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Кандидатстване на Община Велико Търново с проект по Програма за трансгранично сътрудничество INTERREG V-A Румъния – България 2014-2020, Приоритетна ос 2 „Зелен регион“, Вх. № 1634/15.09.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Кандидатстване на Община Велико Търново с проект по Програма за трансгранично сътрудничество INTERREG V-A Румъния – България 2014-2020, Приоритетна ос 2 „Зелен регион“, Вх. № 1634 от 15.09.2017 г.
	ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н Николай Илчев даде думата на г-н Спирдонов.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, изглежда темата за проектите, които община Велико Търново ще изпълнява, не е така благодатна, както да се упражняваме върху паметта на Апостола. Аз благодаря на администрацията, че е подготвила такива добри проекти и с...
	Има ли други изказвания? Няма.
	Гласуваме предложението с № 1634.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева ...
	Предложението беше прието с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 816
	ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ за проект „Закриване и рекултивация на депо за твърди битови отпадъци, землище с. Шереметя, Вх. № 1638/15.09.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ за проект „Закриване и рекултивация на депо за твърди битови отпадъци, землище с. Шереметя”, Вх. № 1638 от 15.09.2017 г.
	ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване на това предложение.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева ...
	Предложението беше прието с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 817
	ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Актуализация на план – сметката за приходите и разходите по приватизационните фондове на Община Велико Търново през 2017 г., Вх.. № 1654/20.09.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:Актуализация на план–сметката за приходите и разходите по приватизационните фондове на Община Велико Търново през 2017 г., Вх.. № 1654 от 20.09.2017 г.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева ...
	Предложението беше прието с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 818
	ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Издаване на разрешително за ползване на воден обект – язовир „Вареника“, с. Ново село, Вх. № 1636/15.09.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Издаване на разрешително за ползване на воден обект – язовир „Вареника“, с. Ново село, Вх. № 1636 от 15.09.2017 г.
	ПК по ЗГООС приема предложението.
	Това предложение се прави във връзка с промяната в закона. Някои от тези язовири се ползват вече.
	Г-жа МИРОСЛАВА ЦОНЕВА: С изменението на Закона за водите се даде правото на кмета на общината да издава разрешение за ползване на водни обекти, които са общинска собственост, като издаването на разрешението е с решение на Общинския съвет. Така е запис...
	До този момент решенията се издаваха пак след решение на Общинския съвет, но то беше вкарано в решението, с което давате право за отдаване на водния обект под наем. За по-добро нормативно изчистване на документацията решихме да го извадим като отделно...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? Изказвания няма.
	Гласуваме предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева ...
	Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 819
	ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Издаване на разрешително за ползване на воден обект – язовир „Мотела“, гр. Велико Търново, Вх. № 1642/15.09.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Издаване на разрешително за ползване на воден обект – язовир „Мотела“, гр. Велико Търново, Вх. № 1642 от 15.09.2017 г.
	ПК по ЗГООС приема предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Гласуваме това предложение.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу:...
	Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, 3 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 820
	ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Възлагане на дейности на Регионален исторически музей – Велико Търново, Вх. № 1644/15.09.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Възлагане на дейности на Регионален исторически музей – Велико Търново, Вх. № 1644 от 15.09.2017 година.
	ПК по ОС, ПК по ОНК приемат предложението.
	Има ли някой от музея, или от дирекция „Култура”?
	Г-жо Данева, ако може, от дирекция „Култура” да идват на комисии и на сесии! Бихме били благодарни!
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева ...
	Предложението беше прието с 33 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 821
	ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на общинско жилище за нуждите на Център за спешна медицинска помощ – Велико Търново, Вх. № 1631/14.09.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предоставяне на общинско жилище за нуждите на Центъра за спешна медицинска помощ – Велико Търново, Вх. № 1631 от 14.09.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов ...
	Предложението беше прието с 33 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 822
	ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на общинско жилище за нуждите на СНЦ „Ф.К.Етър ВТ“ , град Велико Търново, Вх. № 1637/15.09.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предоставяне на общинско жилище за нуждите на СНЦ „Ф.К. Етър ВТ“ , град Велико Търново, Вх. № 1637 от 15.09.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по СТДМ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-жа КАЛИНА ШИРОКОВА: Аз искам да попитам какво налага отдаването на общински жилища на ФК „Етър”. Нямам нищо против спорта, но мисля, че има доста хора, които чакат за общински жилища дълго време, от години наред; семейства с деца и може би са в мног...
	Също така, преди време отпуснахме едни пари, което за мен също не беше много правилно, защото тези пари можеха да се инвестират в града или да се помага на други клубове. Не е само футбол.
	Сега искам да попитам най-вече: Каква е причината да се отдаде това общинско жилище за „Етър”?
	Г-жа МАРИНЕЛА ДЖАРТОВА – началник отдел „Управление на собствеността”: Предложението, което е изготвено, е въз основа на докладна записка, постъпила в община Велико Търново от председателя на Управителния съвет на клуба с молба да бъде осигурено таков...
	Както виждате, не е конкретизирано кое общинско жилище евентуално ще бъде предоставено на клуба. След евентуално положително Ваше решение, комисията, която извършва настаняването, ще проведе свое заседание и ще настани както лекарката от Спешна медици...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ползва ли се този апартамент?
	Г-жа МАРИНЕЛА ДЖАРТОВА: Със стари решения на Общинския съвет са дадени два апартамента на футболния клуб, като те се отказаха от единия преди една или две години. В момента те ползват едно общинско жилище – на „Любен Каравелов”. Там, доколкото е моята...
	Искам да Ви кажа, че към момента в резултат на много рестриктивната политика на Общинската администрация по отношение на наемателите на общински жилища, имаме известен брой свободни апартаменти. Общинските съветници, които са членове на Комисията по н...
	Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: В рамките на този наш мандат вече за втори път ни се предлага да дадем жилище на състезатели от ФК „Етър”, което е чудесно като идея. Само че аз имам няколко въпроса към вносителя или към компетентно лице, което може да отговори...
	Първата част: Дали това, което ни се предлага и което ние ще гласуваме, е законосъобразно? И веднага Ви отговарям, четейки файла, който е на екрана: „Постъпило е писмо от председателя на Управителния съвет за предоставяне на общинско жилище за настаня...
	Вторият ми въпрос  относно законосъобразността е продиктуван от предишното гласуване, където гласувахме отдаване на общинско жилище под наем на лекар с конкретно име, което тук липсва, т.е., нямаме конкретен човек, който да е уникален състезател или б...
	Относно целесъобразността подкрепям г-жа Широкова, защото както знаем, един футболен отбор е от 11 спортисти. На всички тях ли ще им дадем и защо трябва да дадем точно на футболистите за сметка на други  чудесни спортни клубове – хандбал например. Зна...
	Затова моля за отговор преди да гласувам, за да бъда информиран дали това е законосъобразно и целесъобразно.
	Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Г-н Председател, както виждате, ние подкрепяме винаги правилните и полезните решения.
	Мандати наред такива неща са поощрителни и важни, защото преди малко ние отдадохме апартамент за Спешна помощ, за което гласувахме цялата група. Сега отново ще гласуваме цялата група. Това е най-малкото, което можем да направим.
	Относно въпросите – дава се на юридическото лице. Подкрепяме предложението на проф. Камарашев, тъй като това е един вид оборотно жилище за настаняване на спортисти и треньори. Няма да гласуваме на всяко заседание лицето Хикс, на следващото или след дв...
	Ако искате да работим (с изключение на г-жа Джартова и на отдел „ТСУ” на комисии никой друг не идва); идвайте, администрация, моля Ви се, уважаеми, по комисии, за да можем да задаваме въпросите и да си вършим работата. Моля Ви наистина от сърце, не че...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Може ли по темата!
	Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Преди малко Вие бяхте извън темата относно проектите, които ние подкрепяме. Преди малко Вие дадохте тона да излизате от темата. Вие трябва да сте обединител на Общинския съвет; за съжаление, не сте все още.
	Г-жа Снежана Данева отговори на Г-н Калейнски, че за Хандбалния клуб също е дадено общинско жилище.
	Г-н МИХАИЛ ХАРАЛАМПИЕВ: По стечение на обстоятелствата винаги оцветяваме нещата, защото в основата на демокрацията са политическите партии. Много хубаво, но когато става въпрос за армия, образование, спорт и някои други неща, ние трябва да се обединяв...
	Години наред, поради редица обстоятелства ние нямахме тим в „А” група. Не искам да изпадам в емоционален транс, когато някои от нас, присъстващите тук, имаха възможност да срещат победителите от САЩ, някои от които са живи сега и присъстват на футбол...
	Иначе аз уважавам професорите, защото съм професор, уважавам лекарите и другите, но като че ли, според мен, сега този тим има предимство да получи подкрепа от нас.
	Г-жа ДЕСИСЛАВА ЙОНКОВА – директор на дирекция „Правна”: Във връзка с направеното предложение искам да направя едно уточнение: независимо че имаме направено искане, което касае и лица от Детско-юношеската школа, на тези лица няма да бъде предоставено и...
	Имаме член в Наредбата, който ни дава възможност да се предоставя на служители, които се водят в значими области за Велико Търново, като по целесъобразност може да се приеме, че значима област е и спортът. И в този смисъл досега също са предоставени н...
	Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: Вторият ми въпрос е: Защо няма срок?
	Г-жа ДЕСИСЛАВА ЙОНКОВА: Във всички договори се вписва, че настаняването е, докато лицето има договор със съответната организация. Дори и да го няма като решение, това е сложено във всеки договор като клауза.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към гласуване на предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоо...
	Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 823
	ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Проект за ПУП, с. Малки Чифлик, Вх. № 1645/15.09.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Проект за ПУП, с. Малки чифлик, Вх. № 1645 от 15.09.2017 г.
	ПК по УТТП приема предложението.
	Има становище на кмета на с. Малки чифлик.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване на предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 824
	ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 1639/15.09.2017г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 1639 от 15.09.2017 г.
	ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 28 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 825
	ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 1640/15.09.2017г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 1640 от 15.09.2017 г.
	ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 32 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 826
	ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Малки Чифлик, Вх. № 1641/15.09.2017г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Малки чифлик, Вх. № 1641 от 15.09.2017 г.
	ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Кметът на с. Малки чифлик има становище.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 827
	ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 1643/15.09.2017г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал. 1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 1643 от 15.09.2017 г.
	ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Г-н Тюфекчиев, изказване ли имате?
	Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Изказване от името на Група.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: По правилник изказванията от името на група са в началото на заседанието. Нека спазваме Правилника!
	Моля, гласувайте!
	Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 828
	Заседанието беше закрито в 10.25 часа.
	/М. Филипова/

